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Vragen van het lid Remco Bosma (VVD) aan de Minister van Economische 
Zaken over het bericht dat er fouten bij het Agentschap Telecom zijn gemaakt 
bij de handhaving van de regiogerichtheidseis (ingezonden 16 februari 2017). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht: «RadioNL: Veel fouten Agentschap Telecom 
bij controle regiogerichtheid?»1 

Vraag 2
Herkent u de bewering van RadioNL dat er onjuist is gehandhaafd? Welke 
fouten zijn er volgens u wel of niet gemaakt? 

Vraag 3
Hoe wordt de regiogerichtheidseis gehandhaafd? Wat zijn de wettelijke 
verplichtingen? Waar is dit op gebaseerd? 

Vraag 4
Over welke criteria van de regiogerichtheidseis is er discussie bij de 
radiozenders? 

Vraag 5
Welke ontwikkeling in de frequentieverdeling is er als gevolg van toene-
mende handhaving te zien? Wat heeft dit voor effect op de regiogericht-
heidseis?2

1 https://mediamagazine.nl/radionl-fouten-agentschap-telecom-controle-regiogerichtheid/
2 http://radio.nl/812748/dit-zijn-de-veranderdingen-op-fm-in-noord-en-oost-nederland
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